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ATTĪSTĪBAS KOMITEJA 
SĒDES  PROTOKOLS 

Nr. 3. 

 

2023.gada 1.februāris 

Attālināta sēde 

 

Sēde sasaukta un atklāta plkst.09:00. 

 

Sēdes vadītājs – komitejas priekšsēdētājs Andris Vītols. 

Protokolētāja – sekretariāta vadītāja Vija Milbrete. 

Sēdē piedalās:  

Dalībnieki ar balsstiesībām - Gatis Līcis,  Ineta Lazda, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa,   

Kristīne Legzdiņa, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks.   

Pašvaldības darbinieki – Attīstības un būvniecības pārvaldes vadītājas vietnieks Juris 

Križanovskis, plānotājs Pauls Grants. 

 

Darba kārtība 

1. Par zemes ierīcības projekta izstrādes uzsākšanu nekustamajā īpašumā “Asenberģi”, Baldones 

pagastā;  

2. Par grozījumiem Ķekavas novada domes 2022.gada 21. decembra lēmumā Nr. 3 “Par zemes 

ierīcības projekta apstiprināšanu nekustamajam īpašumam “Autoceļš A7”, Ķekavā, Ķekavas 

novadā”;  

3. Par detālplānojuma "Niedrupes", Krogsilā, Ķekavas pagastā, apstiprināšanu;  

4. Par detālplānojuma ”Namiķi”, Katlakalnā, Ķekavas novadā, darba uzdevuma derīguma termiņa 

pagarināšanu;  

5. Par adrešu un nekustamā īpašuma lietošanas mērķu piešķiršanu detālplānojuma “Olektīte”  

teritorijā, Valdlaučos, Ķekavas pagastā;  

6. Par lokālplānojuma projekta teritorijas plānojuma grozījumiem nekustamajos īpašumos 

Pavasara ielā 36 un 38, Baložos, apstiprināšanu ar saistošajiem noteikumiem;  

7. Par ielu nosaukumu un nekustamā īpašuma lietošanas mērķu piešķiršanu detālplānojuma 

“Magones”  grozījumu teritorijā, Krustkalnos, Ķekavas pagastā.  

Piebalsotie jautājumi 

8. Par zemes ierīcības projekta izstrādes uzsākšanu nekustamajā īpašumā “Tilta Stūri”, Baldones 

pagastā;  

9. Par ielu nosaukumu un nekustamā īpašuma lietošanas mērķu piešķiršanu detālplānojuma 

“Lapmeži” grozījumu daļā saistībā ar īpašumiem Grīzupes ielā 8, Grīzupes ielā 10 un Grīzupes 

ielā 12,  Krogsilā, Ķekavas pagastā;  

10. Par ielu nosaukumu un nekustamā īpašuma lietošanas mērķu piešķiršanu detālplānojuma 

“Lapmeži” grozījumu daļā saistībā ar nekustamo īpašumu Lapmežu ielu 16, Krogsilā, Ķekavas 

pagastā;  

11. Par ielu nosaukumu un nekustamā īpašuma lietošanas mērķu piešķiršanu detālplānojuma 

“Koraļļi”  teritorijā, Katlakalnā, Ķekavas pagastā;  

12. Par adrešu un nekustamā īpašuma lietošanas mērķu piešķiršanu detālplānojuma “Svēteļi-2 un 

Vilgertiņi”  teritorijā, Ķekavas pagastā;  

13. Par nekustamā īpašuma “Adamsi” Ķekavā, lietošanas mērķa maiņu.  
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Andris Vītols atklāj sēdi. 

 

 

Darba kārtība 

Par darba kārtību ziņo Andris Vītols. Viņš piedāvā papildināt darba kārtību ar sešiem jautājumiem, 

par ko iesniedzis priekšlikumus.  

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un Vītols aicina balsot par iesniegtajiem priekšlikumiem. 

 

 

1.priekšlikums no Andra Vītola -  

Papildināt DK ar jautājumu par zemes ierīcības projekta izstrādes uzsākšanu nekustamajā 

īpašumā “Tilta Stūri”, Baldones pagastā, 

Atklāti balsojot  

ar 8 balsīm "Par" (Andris Vītols, Gatis Līcis, Ineta Lazda, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne 

Legzdiņa, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, 

Attīstības komiteja nolemj: priekšlikumu atbalstīt. 
 

 

2.priekšlikums no Andra Vītola -  

Papildināt DK ar jautājumu par ielu nosaukumu un nekustamā īpašuma lietošanas mērķu 

piešķiršanu detālplānojuma “Lapmeži” grozījumu daļā saistībā ar īpašumiem Grīzupes ielā 

8, Grīzupes ielā 10 un Grīzupes ielā 12, Krogsilā, Ķekavas pagastā, Ķekavas novadā, 

Atklāti balsojot  

ar 9 balsīm "Par" (Andris Vītols, Gatis Līcis, Ineta Lazda, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina 

Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, 

Attīstības komiteja nolemj: priekšlikumu atbalstīt. 
 

 

3.priekšlikums no Andra Vītola -  

Papildināt DK ar jautājumu par ielu nosaukumu un nekustamā īpašuma lietošanas mērķu 

piešķiršanu detālplānojuma “Lapmeži” grozījumu daļā saistībā ar nekustamo īpašumu 

Lapmežu ielu 16, Krogsilā, Ķekavas pagastā, Ķekavas novadā, 

Atklāti balsojot  

ar 9 balsīm "Par" (Andris Vītols, Gatis Līcis, Ineta Lazda, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina 

Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, 

Attīstības komiteja nolemj: priekšlikumu atbalstīt. 
 

 

4.priekšlikums no Andra Vītola -  

Papildināt DK ar jautājumu par ielu nosaukumu un nekustamā īpašuma lietošanas mērķu 

piešķiršanu detālplānojuma “Koraļļi” teritorijā, Katlakalnā, Ķekavas pagastā, Ķekavas 

novadā, 

Atklāti balsojot  

ar 9 balsīm "Par" (Andris Vītols, Gatis Līcis, Ineta Lazda, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina 

Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, 

Attīstības komiteja nolemj: priekšlikumu atbalstīt. 
 

 

 

 

 



5.priekšlikums no Andra Vītola -  

Papildināt DK ar jautājumu par adrešu un nekustamā īpašuma lietošanas mērķu piešķiršanu 

detālplānojuma “Svēteļi-2 un Vilgertiņi” teritorijā, Ķekavas pagastā, Ķekavas novadā, 

Atklāti balsojot  

ar 9 balsīm "Par" (Andris Vītols, Gatis Līcis, Ineta Lazda, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina 

Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, 

Attīstības komiteja nolemj: priekšlikumu atbalstīt. 
 

 

6.priekšlikums no Andra Vītola -  

Papildināt DK ar jautājumu par nekustamā īpašuma “Adamsi” Ķekavā lietošanas mērķa 

maiņu, 

Atklāti balsojot  

ar 9 balsīm "Par" (Andris Vītols, Gatis Līcis, Ineta Lazda, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina 

Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks), "Pret" – nav, "Atturas" – nav 

Attīstības komiteja nolemj: priekšlikumu atbalstīt. 
 

 

Priekšlikumi atbalstīti, papildina darba kārtību atbilstoši tiem un Vītols aicina balsot  par 

papildināto darba kārtību. 

 

Atklāti balsojot  

ar 9 balsīm "Par" (Andris Vītols, Gatis Līcis, Ineta Lazda, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina 

Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, 

Attīstības komiteja nolemj:  

Apstiprināt komitejas 2023.gada 1.februāra sēdes darba kārtību. 

 

 

 

 

1. Par zemes ierīcības projekta izstrādes uzsākšanu nekustamajā īpašumā 

“Asenberģi”, Baldones pagastā 

(Jautājuma izskatīšana audio ierakstā sākas plkst. 00:04:40) 

Par jautājumu ziņo Pauls Grants – īpašums atrodas Baldones pagastā uz ziemeļiem no Baldones 

pilsētas pie pašvaldības ceļa, īpašums ir 5,4 ha liels, zemei ir divi īpašnieki un viņi vēlas īpašumu 

pārdalīt, nodalot esošo viensētu aptuveni 1 ha platībā un otra daļa tad būtu 3,4 ha liela. Izpētot 

jautājumu tika konstatēts, ka abi gar īpašumu ejošie ceļi neatbilst standarta platumam, tāpēc tiek 

uzlikta prasība izdalīt ceļam 9,5 metri no ass joslas. Tāpat gar zemes otru malu iet servitūta ceļš 

par labu citam īpašumam, tāpēc  pašvaldība īpašniecei piedāvāja izdalīt arī šo ceļu atsevišķā zemes 

nodalījumā un pietiekamā platumā, tomēr zemes īpašniece tam bija kategoriski pret, saņemts arī 

rakstisks atteikums. Runājot ar juristiem par šo situāciju secināts, ka pašvaldībai nav jurdisku 

tiesību uzlikt par pienākumu veidot šo ceļu, kā atsevišķu zemes vienību. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un Vītols aicina balsot sagatavoto lēmuma projektu.  

 

 

 

 

 

 



Par lēmuma projektu – 

“Par zemes ierīcības projekta izstrādes uzsākšanu nekustamajā īpašumā “Asenberģi”, 

Baldones pagastā”, 

Atklāti balsojot  

ar 7 balsīm "Par" (Andris Vītols, Gatis Līcis, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, 

Valts Variks, Voldemārs Pozņaks), "Pret" – nav, "Atturas" – 2 (Ineta Lazda, Juris Jerums), 

Attīstības komiteja nolemj:  

Atbalstīt lēmuma projektu un virzīt izskatīšanai Ķekavas novada domes sēdē. 

 

Lēmuma projekts pielikumā Nr. 1. 

 

 

 

 

2. Par grozījumiem Ķekavas novada domes 2022.gada 21. decembra lēmumā Nr. 3 

“Par zemes ierīcības projekta apstiprināšanu nekustamajam īpašumam “Autoceļš 

A7”, Ķekavā, Ķekavas novadā” 

(Jautājuma izskatīšana audio ierakstā sākas plkst. 00:08:56) 

Par jautājumu ziņo Juris Križanovskis – lēmums nepieciešams, lai precizētu adresāciju. Zemes 

ierīcības mērķis bija nodalīt autoceļa A7 to daļu, kas atrodas Ķekavas pilsētā, no pārējā autoceļa. 

Lēmumā par zemes ierīcības projekta un adrešu apstiprināšanu ieviesās kļūda, kas ar šo lēmumu 

tiks izlabota. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un Vītols aicina balsot sagatavoto lēmuma projektu.  

 

Par lēmuma projektu – 

“Par grozījumiem Ķekavas novada domes 2022.gada 21. decembra lēmumā Nr. 3 “Par zemes 

ierīcības projekta apstiprināšanu nekustamajam īpašumam “Autoceļš A7”, Ķekavā, Ķekavas 

novadā””, 

Atklāti balsojot  

ar 9 balsīm "Par" (Andris Vītols, Gatis Līcis, Ineta Lazda, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina 

Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, 

Attīstības komiteja nolemj:  

Atbalstīt lēmuma projektu un virzīt izskatīšanai Ķekavas novada domes sēdē. 

 

Lēmuma projekts pielikumā Nr. 2. 

 

 

 

 

3. Par detālplānojuma "Niedrupes", Krogsilā, Ķekavas pagastā, apstiprināšanu 

(Jautājuma izskatīšana audio ierakstā sākas plkst. 00:10:42) 

Par jautājumu ziņo Juris Križanovskis – īpašums atrodas Krogsila teritorijā, detālplānojums tam 

ir izstrādāts, un tas paredz īpašumu sadalīt deviņos apbūves gabalos, ceļu izdalot atsevišķā zemes 

vienībā, detālplānojumam paredzēta secīga realizācijas kārtība, vispirms tiek izdalīta un izbūvēta 

iela un tikai pēc tam varēs dalīt pārējo īpašumu apbūvei. Kanalizācija un ūdensapgāde paredzēta 

lokālā. 

Jautājumu sadaļā piedalās Variks, Križanovskis. 

Variks iesniedzis priekšlikumu papildināt lēmuma projektu. 



Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas un Vītols aicina balsot par priekšlikumu. 

 

Priekšlikums no Valta Varika - 

Līdz domes sēdei papildināt ar vertikālo plānojumu ar ūdens noteces virzieniem, 

Atklāti balsojot  

ar 7 balsīm "Par" (Andris Vītols, Ineta Lazda, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, 

Valts Variks, Voldemārs Pozņaks), "Pret" – nav, "Atturas" – 2 (Gatis Līcis, Juris Jerums), 

Attīstības komiteja nolemj: priekšlikumu atbalstīt. 
 

 

Priekšlikums atbalstīts un Vītols aicina balsot par koriģēto lēmuma projektu. 

 

Par lēmuma projektu – 

“Par detālplānojuma "Niedrupes", Krogsilā, Ķekavas pagastā, apstiprināšanu”, 

Atklāti balsojot  

ar 9 balsīm "Par" (Andris Vītols, Gatis Līcis, Ineta Lazda, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina 

Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, 

Attīstības komiteja nolemj:  

Atbalstīt lēmuma projektu un virzīt izskatīšanai Ķekavas novada domes sēdē. 

 

Lēmuma projekts pielikumā Nr. 3. 

 

 

 

 

4. Par detālplānojuma ”Namiķi”, Katlakalnā, Ķekavas novadā, darba uzdevuma 

derīguma termiņa pagarināšanu 

(Jautājuma izskatīšana audio ierakstā sākas plkst. 00:21:30) 

Par jautājumu ziņo Juris Križanovskis – īpašums atrodas Katlakalna teritorijā pie Daugavas un 

īpašnieks ir lūdzis atļauju uzsākt detālplānojumu ar mērķi īpašumu sadalīt tā apbūvei. Tomēr darba 

uzdevuma termiņš ir iztecējis, tāpēc īpašnieks lūdz to pagarināt. Faktiskie un tiesiskie apstākļi nav 

mainījušies, tāpēc sagatavots lēmuma projekts par darba uzdevuma termiņa pagarināšanu. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un Vītols aicina balsot sagatavoto lēmuma projektu.  

 

 

Par lēmuma projektu – 

“Par detālplānojuma ”Namiķi”, Katlakalnā, Ķekavas novadā, darba uzdevuma derīguma 

termiņa pagarināšanu”, 

Atklāti balsojot  

ar 9 balsīm "Par" (Andris Vītols, Gatis Līcis, Ineta Lazda, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina 

Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, 

Attīstības komiteja nolemj:  

Atbalstīt lēmuma projektu un virzīt izskatīšanai Ķekavas novada domes sēdē. 

 

Lēmuma projekts pielikumā Nr. 4. 

 

 

 

 



5. Par adrešu un nekustamā īpašuma lietošanas mērķu piešķiršanu detālplānojuma 

“Olektīte”  teritorijā, Valdlaučos, Ķekavas pagastā 

(Jautājuma izskatīšana audio ierakstā sākas plkst. 00:23:03) 

Par jautājumu ziņo Juris Križanovskis – detālplānojuma teritorija atrodas Valdlaučos, tas jau ir 

izstrādāts un apstiprināts, ar šo lēmumu detālplānojuma teritorijai tiek piešķirta adrese un 

lietošanas mērķis, un, kā parasti, vispirms izdala un izveido ielu. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un Vītols aicina balsot sagatavoto lēmuma projektu.  

 

 

Par lēmuma projektu – 

“Par adrešu un nekustamā īpašuma lietošanas mērķu piešķiršanu detālplānojuma “Olektīte”  

teritorijā, Valdlaučos, Ķekavas pagastā”, 

Atklāti balsojot  

ar 9 balsīm "Par" (Andris Vītols, Gatis Līcis, Ineta Lazda, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina 

Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, 

Attīstības komiteja nolemj:  

Atbalstīt lēmuma projektu un virzīt izskatīšanai Ķekavas novada domes sēdē. 

 

Lēmuma projekts pielikumā Nr. 5. 

 

 

 

 

6. Par lokālplānojuma projekta teritorijas plānojuma grozījumiem nekustamajos 

īpašumos Pavasara ielā 36 un 38, Baložos, apstiprināšanu ar saistošajiem noteikumiem 

(Jautājuma izskatīšana audio ierakstā sākas plkst. 00:25:46) 

Par jautājumu ziņo Juris Križanovskis – lokālplānojuma teritorija atrodas Baložos dārzkopības 

sabiedrības teritorijā, tie ir divi blakus stāvoši zemes gabali, kuriem ar lokālplānojumu tiek 

samazināta būvlaide gar ēku, jo vēsturiski māja piecelta par tuvu ielas sarkanajām līnijām, 

rezultātā ēkas nevar nodot ekspluatācijā. 

Jautājumu sadaļā piedalās Andris Vītols, Križanovskis,  Žilko, Belova. 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas un Vītols aicina balsot sagatavoto lēmuma projektu.  

 

 

Par lēmuma projektu – 

“Par lokālplānojuma projekta teritorijas plānojuma grozījumiem nekustamajos īpašumos 

Pavasara ielā 36 un 38, Baložos, apstiprināšanu ar saistošajiem noteikumiem”, 

Atklāti balsojot  

ar 8 balsīm "Par" (Andris Vītols, Gatis Līcis, Ineta Lazda, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina 

Putniņa, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, 

Attīstības komiteja nolemj:  

Atbalstīt lēmuma projektu un virzīt izskatīšanai Ķekavas novada domes sēdē. 

 

Lēmuma projekts pielikumā Nr. 6. 

 

 

 

 



7. Par ielu nosaukumu un nekustamā īpašuma lietošanas mērķu piešķiršanu 

detālplānojuma “Magones”  grozījumu teritorijā, Krustkalnos, Ķekavas pagastā 

(Jautājuma izskatīšana audio ierakstā sākas plkst. 00:30:07) 

Par jautājumu ziņo Juris Križanovskis – detālplānojums atrodas Krustkalnu ciema teritorijā un tā 

mērķis bija pievienot Magoņu ielas atzaru blakus esošajam apbūves zemes gabalam. 

Detālplānojums jau ir apstiprināts un stājies spēkā un šis lēmuma projekts ir par adrešu un 

lietošanas mērķu piešķiršanu parcelēm. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un Vītols aicina balsot sagatavoto lēmuma projektu.  

 

 

Par lēmuma projektu – 

“Par ielu nosaukumu un nekustamā īpašuma lietošanas mērķu piešķiršanu detālplānojuma 

“Magones”  grozījumu teritorijā, Krustkalnos, Ķekavas pagastā”, 

Atklāti balsojot  

ar 8 balsīm "Par" (Andris Vītols, Gatis Līcis, Ineta Lazda, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina 

Putniņa, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, 

Attīstības komiteja nolemj:  

Atbalstīt lēmuma projektu un virzīt izskatīšanai Ķekavas novada domes sēdē. 

 

Lēmuma projekts pielikumā Nr. 7. 

 

 

 

 

8. Par zemes ierīcības projekta izstrādes uzsākšanu nekustamajā īpašumā “Tilta 

Stūri”, Baldones pagastā 

(Jautājuma izskatīšana audio ierakstā sākas plkst. 00:32:01) 

Par jautājumu ziņo Pauls Grants – īpašums atrodas Baldones pagasta teritorijā, tas ir samērā liels 

īpašums un sākotnēji īpašnieks vēlējās nodalīt no tā zemes daļu, uz kuras ir apbūve. Pētot jautājumu 

nebija īstas izpratnes par to, kas tad notiek ar ceļu, kas vijas caur īpašumu, tāpēc notika pārrunas 

ar īpašnieci, viņa bija saprotoša un piekrita ceļu izdalīšanai, rezultātā panākta vienošanas par 

zemes sadali piecās zemes vienībās, no kurām viens būtu ceļš. Grants norāda, ka šādi ceļa daļā 

iekļaujas arī meliorācijas grāvji. Viņš argumentē, kāpēc šādam sadalījumam netiek prasīts 

detālplānojums, bet zemi sadala ar zemes ierīcības projektu. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un Vītols aicina balsot sagatavoto lēmuma projektu.  

 

 

Par lēmuma projektu – 

“Par zemes ierīcības projekta izstrādes uzsākšanu nekustamajā īpašumā “Tilta Stūri”, 

Baldones pagastā”, 

Atklāti balsojot  

ar 8 balsīm "Par" (Andris Vītols, Gatis Līcis, Ineta Lazda, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina 

Putniņa, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, 

Attīstības komiteja nolemj:  

Atbalstīt lēmuma projektu un virzīt izskatīšanai Ķekavas novada domes sēdē. 

 

Lēmuma projekts pielikumā Nr. 8.  

 

 



9. Par ielu nosaukumu un nekustamā īpašuma lietošanas mērķu piešķiršanu 

detālplānojuma “Lapmeži” grozījumu daļā saistībā ar īpašumiem Grīzupes ielā 8, 

Grīzupes ielā 10 un Grīzupes ielā 12,  Krogsilā, Ķekavas pagastā 

(Jautājuma izskatīšana audio ierakstā sākas plkst. 00:38:00) 

Par jautājumu ziņo Juris Križanovskis – jautājums ir par adresācijas piešķiršanu jau 

apstiprinātajiem detālplānojuma grozījumiem, kuru mērķis bija pārveidot trīs apbūves zemes 

vienības divās, starp kurām būtu ceļš, kas nodrošinātu piekļuvi tālakājām zemes vienībām. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un Vītols aicina balsot sagatavoto lēmuma projektu.  

 

 

Par lēmuma projektu – 

“Par ielu nosaukumu un nekustamā īpašuma lietošanas mērķu piešķiršanu detālplānojuma 

“Lapmeži” grozījumu daļā saistībā ar īpašumiem Grīzupes ielā 8, Grīzupes ielā 10 un 

Grīzupes ielā 12,  Krogsilā, Ķekavas pagastā”, 

Atklāti balsojot  

ar 8 balsīm "Par" (Andris Vītols, Gatis Līcis, Ineta Lazda, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina 

Putniņa, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, 

Attīstības komiteja nolemj:  

Atbalstīt lēmuma projektu un virzīt izskatīšanai Ķekavas novada domes sēdē. 

 

Lēmuma projekts pielikumā Nr. 9. 

 

 

 

 

10. Par ielu nosaukumu un nekustamā īpašuma lietošanas mērķu piešķiršanu 

detālplānojuma “Lapmeži” grozījumu daļā saistībā ar nekustamo īpašumu Lapmežu 

ielu 16, Krogsilā, Ķekavas pagastā 

(Jautājuma izskatīšana audio ierakstā sākas plkst. 00:40:00) 

Par jautājumu ziņo Juris Križanovskis – arī šajā gadījumā runa ir par adresācijas piešķiršanu 

detālplānojuma daļā, kur vienam zemes gabalam cauri izveidots ceļš, kas nodrošinās piekļuvi 

tālākajām zemes vienībām. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un Vītols aicina balsot sagatavoto lēmuma projektu.  

 

 

Par lēmuma projektu – 

“Par ielu nosaukumu un nekustamā īpašuma lietošanas mērķu piešķiršanu detālplānojuma 

“Lapmeži” grozījumu daļā saistībā ar nekustamo īpašumu Lapmežu ielu 16, Krogsilā, 

Ķekavas pagastā”, 

Atklāti balsojot  

ar 8 balsīm "Par" (Andris Vītols, Gatis Līcis, Ineta Lazda, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina 

Putniņa, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, 

Attīstības komiteja nolemj:  

Atbalstīt lēmuma projektu un virzīt izskatīšanai Ķekavas novada domes sēdē. 

 

Lēmuma projekts pielikumā Nr. 10. 

 

 



11. Par ielu nosaukumu un nekustamā īpašuma lietošanas mērķu piešķiršanu 

detālplānojuma “Koraļļi”  teritorijā, Katlakalnā, Ķekavas pagastā 

(Jautājuma izskatīšana audio ierakstā sākas plkst. 00:41:55) 

Par jautājumu ziņo Juris Križanovskis – arī šis jautājums ir par adresācijas piešķiršanu 

detālplānojuma teritorijā, detālplānojums atrodas Katlakalnā, tas jau ir izstrādāts un apstiprināts 

un ar šo lēmumu tiks pieškirti nosaukumi un lietošanas mērķi ielām, lai var uzsākt to projektēšanu. 

Tikai tad, kad ielas būs izprojektētas un izbūvētas, tad tikai tiks piešķirtas adrses apbūves zemes 

gabaliem. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un Vītols aicina balsot sagatavoto lēmuma projektu.  

 

 

Par lēmuma projektu – 

“Par ielu nosaukumu un nekustamā īpašuma lietošanas mērķu piešķiršanu detālplānojuma 

“Koraļļi”  teritorijā, Katlakalnā, Ķekavas pagastā”, 

Atklāti balsojot  

ar 8 balsīm "Par" (Andris Vītols, Gatis Līcis, Ineta Lazda, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina 

Putniņa, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, 

Attīstības komiteja nolemj:  

Atbalstīt lēmuma projektu un virzīt izskatīšanai Ķekavas novada domes sēdē. 

 

Lēmuma projekts pielikumā Nr. 11. 

 

 

 

12. Par adrešu un nekustamā īpašuma lietošanas mērķu piešķiršanu detālplānojuma 

“Svēteļi-2 un Vilgertiņi”  teritorijā, Ķekavas pagastā 

(Jautājuma izskatīšana audio ierakstā sākas plkst. 00:47:15) 

Par jautājumu ziņo Juris Križanovskis – šis detālplānojums arī jau ir izstrādāts, tas atrodas līdzās 

iepriekš apskatītajam detālplānojumam Koraļļi un attiecīgi arī šajā gadījumā tiek piešķirti 

nosaukumi un lietošanas mērķi ielām, lai var uzsākt secīgu detālplānojuma realizāciju. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un Vītols aicina balsot sagatavoto lēmuma projektu.  

 

 

Par lēmuma projektu – 

“Par adrešu un nekustamā īpašuma lietošanas mērķu piešķiršanu detālplānojuma “Svēteļi-2 

un Vilgertiņi”  teritorijā, Ķekavas pagastā”, 

Atklāti balsojot  

ar 9 balsīm "Par" (Andris Vītols, Gatis Līcis, Ineta Lazda, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina 

Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, 

Attīstības komiteja nolemj:  

Atbalstīt lēmuma projektu un virzīt izskatīšanai Ķekavas novada domes sēdē. 

 

Lēmuma projekts pielikumā Nr. 12. 

 

 

 

 

 

 



13. Par nekustamā īpašuma “Adamsi” Ķekavā, lietošanas mērķa maiņu 

(Jautājuma izskatīšana audio ierakstā sākas plkst. 00:44:55) 

Par jautājumu ziņo Juris Križanovskis – īpašums atrodas Ķekavas pilsētā, saskaņā ar Valsts zemes 

dienesta vēstuli norādīts, ka uz zemes atrodas meža teritorijas, tāpēc sagatavots lēmuma projekts 

par lietošanas mērķu maiņu. 

Jautājumu sadaļā piedalās Andris Vītols, Križanovskis. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un Vītols aicina balsot sagatavoto lēmuma projektu.  

 

 

Par lēmuma projektu – 

“Par nekustamā īpašuma “Adamsi” Ķekavā, lietošanas mērķa maiņu”, 

Atklāti balsojot  

ar 9 balsīm "Par" (Andris Vītols, Gatis Līcis, Ineta Lazda, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina 

Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, 

Attīstības komiteja nolemj:  

Atbalstīt lēmuma projektu un virzīt izskatīšanai Ķekavas novada domes sēdē. 

 

Lēmuma projekts pielikumā Nr. 13. 

 

 

Sēdi slēdz plkst.09:51 

 

Komitejas priekšsēdētājs: (1PARAKSTS) Andris Vītols 

 

Sēdes protokolētāja:  (2PARAKSTS) Vija Milbrete 

 
1-2 ŠIS DOKUMENTS IR ELEKTRONISKI PARAKSTĪTS AR DROŠU ELEKTRONISKO PARAKSTU UN 

SATUR LAIKA ZĪMOGU. 

 


